
Sprawozdanie międzysesyjne 

Komisji Finansów Rozwoju Gospodarczego 

z dnia 25.04.2022 

 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji, Burmistrz Nidzicy p. Jacek 

Kosmala, Skarbnik Miasta p. Agnieszka Jastrzębowska, Kierownik Wydziału TI p. Halina 

Piotrkowska. 

Pierwszy punkt posiedzenia dotyczył tematu zarządzania mieszkaniami w zasobach 

Gminy. Omawiano stawki dzierżaw gruntów i budynków. Następnie pani Skarbnik 

szczegółowo odpowiadała na pytania Radnych w sprawie uchwały dotyczącej zmian w 

budżecie Gminy Nidzica na 2022r. 

Dalej Radni analizowali materiały sesyjne i wprowadzaną uchwałę dotyczącą Planu 

ochrony dla rezerwatu przyrody ”Jezioro Orłowo Małe”. Wszystkie uchwały zostały 

przegłosowane pozytywnie. Komisja zapoznała się z pismem Młodzieżowej Rady Miejskiej, 

pani kierownik Halina Piotrkowska poinformowała Radnych o przebiegu sytuacji wniosku. 

Następnie Radni wrócili do rozmów w sprawie omawianej na poprzedniej komisji ścieżki 

rowerowej Wikno- Jabłonka.  

Komisja pozytywnie zaakceptowała budowę ścieżki rowerowej na odcinku Wikno do 

miejscowości Jabłonka biegnącej w pasie drogowym. Ostatnim punktem posiedzenia były 

sprawy różne. 

 

        Przewodnicząca Komisji Finansów 

        i Rozwoju Gospodarczego 

/-/ Karwowska Bożena 


